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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Budapest, 2005 . február 08 .

~JjA4~lG'

Kérdés

„Van-e összefüggés - az Ön 2004. december 14-i nyilatkozatának megfelelően - a patikusok
tulajdonszerzése és a gyógyszerpiacon lévő termékek száma között?" címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani Dr. Rácz Jenő egészségügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönjük a K/14163 . számú írásos kérdésre adott válaszát . Megértjük válaszának kissé
ingerült hangvételét, ugyanis mi is csodálkozva olvastuk az Ön egyik nyilatkozatát, amelyben
összefüggést sejtetett a gyógyszerpiacon lévő termékek számának emelkedése és a
gyógyszertárak tulajdonviszonyai között .
Még egyszer szeretnénk Tisztelt Miniszter úr figyelmét felhívni arra, hogy Ön az egyik napilap
2004. december 14-i számában a következőt nyilatkozta (szó szerinti idézet következik) :

„ Valódi tulajdonszerzésre például a gyógyszertáraknál került sor, amellyel a lakosság is jól
járt. Amíg az 1990-es évek elején alig ezer orvosságot lehetett kapni, ma több mint 12 ezerből
választhatnak. "

E nyilatkozat alapján azt reméltük, hogy Miniszter úr egy eddig számunkra ismeretlen
összefüggést világít meg két olyan jelenség között, amelyeknek látszólag semmi köze
egymáshoz .

Ezért kérdezzük Miniszter Úrtól :

Van-e összefüggés - ahogy azt 2004 . december 14-én nyilatkozta - a patikusok
tulajdonszerzése és a gyógyszerpiacon lévő termékek száma között?

Várjuk megtisztelő válaszát.

Selmeczi Gabriella
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